
PROTOKÓŁ NR XXXIII/2013
z obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2010 -2014

odbytej w dniu 18 czerwca 2013 roku 
w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie

Ad pkt 1

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak dokonała otwarcia obrad XXXIII 
sesji Rady Gminy. Przywitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad. Zgodnie 
z listą obecności w obradach uczestniczyło 15 radnych.- lista obecności w załączeniu. 
W obradach ponadto udział wzięli:
1. Wójt Gminy Godkowo – Janusz Ryszard Grzywalski
2. Sekretarz Gminy – Danuta Anna Janczuk
3. Skarbnik Gminy – Bożena Makuch
4. Kierownicy jednostek organizacyjnych 
5. Dyrektor Gimnazjum w Dobrym- Jadwiga Bogdaniuk
6. Dyrektor SP w Godkowie – Zdzisław Białobrzewski
7. Małejko Robert – Wiceprezes Zarządu Gminnego OSP
8. Sołtysi – lista obecności w załączeniu

Ad pkt 2

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  porządek  obrad,  w wersji  jaką  otrzymali 
radni. Poinformowała obecnych, że w międzyczasie wpłynął wniosek Wójta z prośbą 
o  uzupełnienie  porządku  obrad  o  dwie  uchwały:  w  sprawie  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016 oraz w sprawie zmiany 
budżetu gminy Godkowo na 2013 rok i wprowadzenie tych uchwał pod obrady  na 
Sesji  Rady Gminy Nr XXXIII w dniu 18 czerwca 2013 roku. Radni jednogłośnie 
wyrazili zgodę na uzupełnienie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała uzupełniony porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Odczytanie porządku obrad.
3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym.
4. Interpelacje i wnioski Radnych.
5. Zapytania mieszkańców gminy.
6.Podjęcie  uchwały  Nr XXXIII/164/2013 w sprawie  zatwierdzenia   sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Godkowo za 2012 rok.
7.Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIII/165/2013  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy 
Godkowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2012 rok.
8.Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIII/166/2013  w  sprawie  wystąpienia  Gminy  w 
charakterze Partnera Towarzystwa Przyjaciół Dzieci  w projekcie „Eduland”.
9. Podjęcie uchwały Nr XXXIII/167/2013 w sprawie zatwierdzenia taryf za
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na



okres od  1 sierpnia 2013 roku do 31 lipca 2014 roku.
10.Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIII/168/2013  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016.
11.Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIII/169/2013  w  sprawie  zmiany  budżetu  gminy 
Godkowo na 2013 rok.
12.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
13. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji.
14. Zakończenie obrad.

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad.
Ad pkt 3
Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym
Pani  Przewodnicząca,  wysoka  Rado,  szanowni  goście.  Kiedy  wystąpiłem  z 
wnioskiem o uzupełnienie  porządku obrad spowodowane to było m.in.  bieżącymi 
działaniami.
Praca nad budżetem gminy trwa cały rok.
Z zadań inwestycyjnych zrealizowano m.in. następujące zadania::

− przetarg na remont drogi Nawty-Skowrony zostanie rozstrzygnięty 20.06.2013 
na  wykonanie  części  drogi  Nawty  –  Skowrony.   Droga  ma  być  remontowana 
najpierw od miejscowości Nawty, 
− rozstrzygnięto przetarg na transport dzieci do szkoły. Ponownie wygrał PKS 
Pasłęk, w kwocie 17 tys. zł miesięcznie,
− rozstrzygnięto przetarg na wykonanie dokumentacji na wodociąg w Olkowie 
wygrało Biuro Projektów Budownictwa Komunalnego w Elblągu na kwotę 14 022 zł. 
Termin wykonania 13.09.2013,
− przetarg na wykonanie dokumentacji na wodociąg Osiek -  kolonia - Osiek, 
wygrało  też   Biuro  Projektów  Budownictwa  Komunalnego  w  Elblągu  na  kwotę 
18450 zł. Termin wykonania 13.09.2013,
- doszła kolejna sprawa z wodociągami, będzie konieczność na pociągniecie nitki od 
koloni  Szymbory do Burdajn,  dokumentację  opracuje   zgodnie z  rozstrzygniętym 
przetargiem  Zakład Usług Projektowych i Nadzoru Budowlanego w Olsztynie na 
kwotę 13899 zł. Termin wykonania  13. 09.2013,
− usuwanie  i  unieszkodliwianie  wyrobów  azbestowych;  zgłosiło  się  17 
mieszkańców.  Koszt  utylizacji  wyniesie  38  610  zł,  dostaniemy  dofinansowanie 
32817 zł.   z WFOŚ z Olsztyna pozostałą kwotę pokryją mieszkańcy , którzy złożyli 
wnioski, 
− rozstrzygnięto  ofertę  na  użyczenie  budynku  SP  w   Bielicy  na  7  lat  dla 
Stowarzyszenia  Przyjaciół  Szkół  Katolickich   w  Częstochowie.  Odpadło 
Stowarzyszenie Narie.
 
W okresie międzysesyjnym przyjmowałem interesantów - 29 maja,  5, 12 czerwca – 
główny  temat  to  praca,   wzrasta  cały  czas  u  nas  bezrobocie,  szczególnie  wśród 



młodych ludzi,
− 41980 zł netto uzyskano ze sprzedaży mienia komunalnego,
− w dniu 5.06.2013 uczestniczyłem w WZ SKR. Podjęto decyzję o likwidacji 
SKR,
− modernizacja  drogi  wojewódzkiej  513  –  są  utrudnienia,  uciążliwości,  ale 
musimy to przeżyć;  są plusy i  minusy tej  sytuacji.  Na bieżąco współpracujemy z 
wykonawcą, udostępniamy miejsca na place,
− przeprowadzaliśmy  remonty  dróg  m.in.  Szymbory  -  Dobry,  Grużajny  - 
Siedlisko, Godkowo,  kolonia Skowrony, prowadziliśmy wycinki zakrzaczeń  - przy 
drodze Skowrony - Nawty, Grużajny-Grądki, kolonia Łępno,  Piskajny,
− 7.06.2013  odbył  się  Dzień  Drogowca,  współpracujemy  z  Zarządem  Dróg 
Powiatowych, m.in. w temacie chodnika w Osieku, 

− otrzymaliśmy Wieloletni Plan działania Zarządu Dróg Powiatowych do 2020 
roku,  do  części  planu  się  odnosimy  pozytywnie  -  remonty  dróg  Godkowo- 
Ząbrowiec,  do Skowron, będziemy uczestniczyli  przez zalanie płyt w Dąbkowie , 
Grużajnach, na inne inwestycje nas nie stać,

− w  dniu  11  czerwca  były  komisie,  jeden  temat  był  dodatkowy,  w  sprawie 
mieszkania dla Pani Aliksijew. Sprawa została wyjaśniona. My podtrzymujemy swoje 
stanowisko,

− 11  czerwca  w  Burdajnach  było  spotkanie,  zmieniła  się  świetlicowa, 
rozmawiano o funduszu sołeckim,

− 12.06.2013  uczestniczyłem  w  Radzie  LGD  Łączy  nas  Kanał  Elbląski. 
Większość  wniosków  spłynęło  z  dużych  ośrodków  np.  Pasłęk,  Iława,  Elbląg  i 
większość  środków  została  im  przyznana.  Najwięcej  wniosków  złożyły 
stowarzyszenia, rolnicy, przedsiębiorcy. Nasz wniosek  uzyskał za mało punktów, aby 
uzyskać dofinansowanie. Gminy otrzymują tylko 50% dofinansowania,

− 13.06.2013  roku  w  Urzędzie  Gminy  odbyło  spotkanie  z  p.  Andrzejem 
Albińskim  nadleśniczym  z  Nadleśnictwa  Młynary.  W  trakcie  spotkania 
rozmawialiśmy  m.in.  o  wspólnych  remontach  dróg,  które  mamy  wspólne, 
chcielibyśmy,  aby  nadleśnictwo  uwzględniło  te  pozycje  w  swoim  budżecie  na 
następny rok, 

− przekazanie  kanalizacji  i  wodociągu  w  Godkowie.  Ta  sytuacja  nie  jest 
korzystna  dla  nas  jeśli  chodzi  o  przepisy.  Zleciliśmy  wykonanie  technicznej 
ekspertyzy nt. stanu tych mediów, my przyjmujemy po osunięciu usterek ( przejęcie 
od Nadleśnictwa),

− 14.06.2013 spisaliśmy  2 akty notarialne w Pasłęku,

− 7 małżeństw w dniu 15 czerwca 2013 otrzymało medale za długoletnie pożycie 
małżeńskie. Medale wręczałem wspólnie z panią Przewodniczącą,
- promuje Godkowo na terenie Elbląga i okolic zespól Melodie, ostatnio występował 
we Władysławowie w DPS, będą występować w Ornecie i Oleśnie. 



Ad. pkt 4
Interpelacje i wnioski Radnych:
Pani E. K Jankowiak skierowała pytanie do Wójta w imieniu rolnika z Osieka – jak 
będzie wyglądał dojazd drogą 513 w czasie żniw do pól kombajnami, ciągnikami.

Ad pkt 5
Zapytania mieszkańców gminy
1. Sołtys Skowron - Genowefa Kirol – złożyła wniosek do p. Wójta, aby dać kory 
na drodze Skowrony-Nawty (na górce od strony Skowron)  ruch jest teraz wzmożony 
ze względu na objazd. 
2. Sołtys Ząbrowca - Monika Ptaszkiewicz – czy rozkład jazdy autobusów się 
zmieni,  jeśli  tak  to  kiedy  będzie  znany,  aby  nie  było  tak  jak  w lutym,   kolejny 
wniosek  dotyczy  oczyszczenia  stawu  obok  kościoła,  aby  utworzyć  zbiornik 
przeciwpożarowy.  
3. Sołtys Krykajn – Krzysztof Błaszczyk – czy Nadleśnictwo planuje poprawę 
drogi Krykajny – Gwiździny, gdyż jest tam masa drzewa i psują drogę? 
4. Sołtys Osieka  -   Urszula  Maj  – ze  względu na zwiększony ruch pojazdów 
spowodowany  remontem  drogi  513  i  objazdami  należało  by  naprawić  dziury  w 
drodze Kwitajny – Dobry .
5. Sołtys  Grądek  –  Wanda  Matwiej  -  ze  względu  na  objazd  spowodowany 
remontem drogi 513 należało by postawić drogowskazy, gdyż ludzie nie wiedzą jak 
jechać. 

Ad pkt 6    
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/164/2013 w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Godkowo za 2012 
rok.
Przewodnicząca  odczytała  Uchwałę  RIO  Nr  RIO.IV-0120/87/13  Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 08 kwietnia 2013 
roku  w  sprawie  wydania  opinii  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy  Godkowo 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Godkowo za 2012 rok. - załącznik nr 2 
do protokołu  .  
Następnie  Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  Nr  XXXIII/164/2013  w 
sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Godkowo za 2012 rok. Po odczytaniu  projekt został poddany pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – jednogłośnie 15 głosami „za” , jako: 
UCHWAŁA Nr XXXIII/164/2013 -  stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu.



Ad pkt 7    
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/165/2013 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
Godkowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2012 rok.
Przed odczytaniem projektu uchwały Przewodnicząca odczytała Uchwałę RIO
Nr RIO.IV-0120-174/13 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie z dnia 3 czerwca 2013 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej  Rady  Gminy  Godkowo  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Wójtowi 
Gminy Godkowo  za 2012 rok – stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu
Następnie  Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  Nr  XXXIII/165/2013  w 
sprawie udzielenia Wójtowi Gminy  Godkowo  absolutorium  z  tytułu  wykonania 
budżetu Gminy za 2012 rok.
Po odczytaniu  projekt uchwały został poddany pod głosowanie, w wyniku którego 
został przyjęty – jednogłośnie 15 głosami „za” , jako: 
Uchwała Nr XXXIII/165/2013 - stanowiąca załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 8    
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIII/166/2013  w  sprawie  wystąpienia  Gminy  w 
charakterze Partnera Towarzystwa Przyjaciół Dzieci  w projekcie „Eduland”.
Na  prośbę  Przewodniczącej  Rady  Gminy  Dyrektor  SP  w  Godkowie  Zdzisław 
Białobrzewski  przedstawił  informację  na  temat  projektu.  Jest  to  projekt  w 
partnerstwie  Gminy  Godkowo  z  TPD  w  Elblągu,  będzie  realizowany  w  ramach 
POKL,   Poddziałanie  9.1.2  –  wyrównywanie  szans  edukacyjnych  uczniów  o 
utrudnionym  dostępie  do  edukacji  oraz  zmniejszenie  różnic  w  jakości  usług 
edukacyjnych , współfinansowanym z EFS. Projekt będzie realizowany przez 2 lata.
Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt  został 
poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 15 głosami „za” - jako: 
Uchwała Nr XXXIII/166/2013 stanowiąca załącznik nr 6 do protokołu.

Przerwa w obradach 11.00 -11.15
Ad pkt 9    
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/167/2013 w sprawie zatwierdzenia taryf za
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od  1 
sierpnia 2013 roku do 31 lipca 2014 roku.
Przed  procedowaniem  uchwały  Przewodnicząca  Rady  Gminy  udzieliła  głosu 
Wójtowi
Wójt - tym tematem zajmujemy się dużo. Wiadomo, że podwyżka cen wody stanowi 
dla  mieszkańców  działanie  negatywne.  Analizowaliśmy  z  p.  Skarbnik  i  p. 
Kierownikiem ZUK długo i wszechstronnie tą sprawę. Jak wiecie wodociąg to nie 
tylko dziś,  ale  i  jutro.  Wychodzą sprawy,  które musimy na  bieżąco realizować o 
których  m.in.  mówiłem  już  dzisiaj  (Olkowo,  kolonia  Osiek-Osiek,  kolonia 
Szymbory-Burdajny). Aby Myśleć o inwestycjach w przyszłości musimy cenę wody 



podnieść. Dzisiejsza podwyżka jest zaplanowana w wysokości 6%, miesięcznie na 
rodzinę 4 osobową wzrośnie  koszt  o 3,48 zł  na miesiąc.  Uważamy, że jest  to do 
udźwignięcia  przez  wszystkich.  Będziemy  monitorować,  aby  te  pieniądze  które 
wpłyną  zostały  wydane  zgodnie  z  zasadami  ekonomii  i  dobrego  gospodarzenia 
zakładem. Drugim argumentem jest to, że ceny ościennych gmin są z reguły wyższe. 
Nie możemy porównywać się z miastami. Na wsi jest duża sieć wodociągów, ale 
mało  odbiorców.   Radni  wnosili  uwagi  do  projektu  uchwały  na  komisji.  Mam 
nadzieję, że po moich wyjaśnieniach rozwiałem ich wątpliwości.
Skarbnik  -  poinformowała  o  stawkach  jakie  po  przyjęciu  uchwały  będą 
obowiązywały. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt  został 
poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 7 głosami „za”, przy 6 
głosach „przeciw” i  2 głosach „wstrzymujących” się - jako: 
Uchwała Nr XXXIII/167/2013 stanowiąca załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 10     
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/168/2013 w sprawie Zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt 
został poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 15 głosami „za” 
- jako: 

UCHWAŁA Nr XXXIII/168/2013 – stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu

Ad pkt 11   
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIII/169/2013  w  sprawie  zmiany  budżetu  Gminy 
Godkowo na 2013 rok.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  poprosiła  Wójta  Gminy  o  omówienie  zmian 
wprowadzonych w budżecie. Informację uzupełniła Skarbnik Gminy. 
Radna  Wiesława  Staruch  zadała  pytanie  co  to  jest  za  zwiększenie  odnośnie 
wytwarzanie i zaopatrzenie w gaz i wodę  z 17,5 tys. zł   do 87,5 tys. zł.  Odpowiedzi  
udzieliła  Skarbnik  przypominając,   że  są  to  wydatki  na  dokumentacje  dotyczące 
budowy wodociągów. 
Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały i poddała go pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 15 głosami „za” - jako: 
UCHWAŁA Nr XXXIII/169/2013 – stanowiąca załącznik nr 9 do protokołu



Ad pkt 12    
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski
Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Ryszard Grzywalski:
-  na odbiór  śmieci  rozstrzygnięto przetarg  13.06.2013,  wygrał  PUK Pasłęk.  Będą 
robione zebrania w tych miejscowościach, które będą chciały na początku lipca, gdyż 
Walne Zgromadzenie Związku Gmin Czyste Środowisko ma się odbyć 28 czerwca 
2013 roku.
-  dojazd w czasie  żniw – nie  rozmawialiśmy ze  SKANSKĄ ,  są  ograniczenia  w 
ruchu; nie ma dziś również na sesji komendanta posterunku policji w Młynarach, ale 
będę z nimi rozmawiał w tym temacie. Światła będą zmienione będą dostosowane dla 
dobrego ruchu.
- znaki będą jeszcze w tym tygodniu postawione w Nawtach, Skowronach
- wyczyszczenie stawu w Ząbrowcu  - sprawa dopiero wchodzi do Rady, będziemy 
się mogli tym tematem zająć,
- zmiana rozkładu jazdy dopiero będzie; miesiąc wcześniej podamy do wiadomości. 
Również szkolny rozkład jazdy dopiero będzie,  zależy to od planów pracy szkół, 
myślę, że w sierpniu będziemy wiedzieć,
- remont drogi Krykajny-Gwiździny będzie  robiony, my też mamy do wykonania 
część robót, lasy też zobowiązały się dbać o nią,
-  remont  drogi  Kwitajny  –  Dobry  zobaczymy,  jak  wygląda  ja  jechałem  kiedyś 
samochodem i była dobra,
- przeprowadzamy remont świetlicy w Dobrym, okazało się że fundament zrobiony 
został z rozbiórkowej cegły z obory, wychodziła wilgoć, wywozimy gruz na drogę 
Dobry- Dąbkowo; jak mamy destrukt wykorzystujemy go do bieżących remontów,
- zamknięcie drogi Nawty - Skowrony nastąpi na ok. miesiąc w lipcu, był wniosek 
aby posypać tą drogę, nie możemy nic wozić na nią bo będzie zbieranie  z tej drogi 
warstwy ok. 0,5 metra. Dojazd do pól dla rolników będzie.
-  reprezentacja  Gminy  Godkowo  wyjeżdża  na  Wojewódzką  Spartakiadę  LZS  do 
Białej  Piskiej;  drugi  wyjazd  naszych  mieszkańców  będzie  do  Jagodna  na  Rzut 
Podkową.

Pani Przewodnicząca udzieliła następnie  głosu Urszuli Klimczak - sołtys z Kwitajn, 
która  spytała,  jak długo trzeba czekać na usunięcie  zgłoszonej  usterki  do ZUK – 
dotyczącej przecieku wodociągu.
Dyl Walerian – komu Pani to zgłosiła
Sołtys Kwitajn – sąsiad zgłosił to Panu spisującemu wodomierze
Dyl Walerian – za chwilę będę w Zakładzie i sprawdzę komu i kiedy była usterka 
zgłoszona  2  tygodnie  temu;  usterki  są  natychmiast  zapisywane,  odnotowywane  i 



usuwane. Odpowiedź ta nie zadowoliła Pani Sołtys.
Wójt – po sesji chciałbym się spotkać z p. Dylem i Panią sołtys z Ząbrowca, aby 
wyjaśnić  wniosek  omawiany  w  kuluarach.  Chciałbym,  aby  Pan  Kierownik  ZUK 
wyjaśnił sprawę poruszaną na komisji tzn. bocznej drogi w Ząbrowcu.
Dyl Walerian – było zgłoszenie, że droga boczna jest nieprzejezdna. Następnego dnia 
udałem się tam. Droga jest przejezdna. Pani Hurman powiedziała, że nigdy nikt tam 
nie korzysta od dwóch lat,  droga jest  zarośnięta.  Z tym nie zgodziła się zarówno 
Radna Wiesława Staruch jak i sołtys Ząbrowca Monika Ptaszkiewicz.   Wójt – ta 
droga będzie używana, gdyż Państwo Butkiewicz będą z niej korzystali i musi być 
udrożniona i przejezdna.
- sołtys Ząbrowca Monika Ptaszkiewicz – jak będzie naliczona teraz woda – czy 
liczniki na 1 sierpnia 2013 będą spisane.
Dyl Walerian jak również p. Skarbnik potwierdzili, że liczniki muszą być spisane do 
31.07.2013, gdyż od 1.08.2013 wchodzą nowe taryfy. 
- Radna Wiesława Staruch – jeśli przetarg na wywóz śmieci wygrał PUK Pasłęk, czy 
dotychczasowe umowy muszą być wypowiedziane
Wójt – nie muszą być wypowiadane, gdyż wygrał PUK Pasłęk.
- sołtys  Bielicy Renata Biernacka – czy trzeba wykupować  śmietniki, czy nie mogą 
zostać na dotychczasowych zasadach
Wójt – jak mówiłem 28.06.2013 będzie WZ Związku Gmin Czyste Środowisko i 
wtedy będę mógł odpowiedzieć, w lipcu na spotkaniach wiejskich odpowiem – czy 
kupujemy śmietniki, gdzie płacimy, jak będą odbierane śmieci na koloniach.
- Radna Beata Kowzan – jak będzie z odbiorem śmieci przez  Młynary; dziś był 
ostatni odbiór, a robią to raz na dwa tygodnie.
Wójt – spotkam się i będę o tym rozmawiał, aby jeszcze PUK odebrał
- Dyl Walerian – korzystając z obecności Państwa mam apel co do opłat za groby na 
cmentarzach  komunalnych  w  Osieku  i  Skowronach.  Nie  wiem  jak  Państwo  są 
zapoznani z cennikiem za opłaty śmieciowe. Ja stosownie do tego czym dysponuję na 
tych cmentarzach -  zarządzam 530 grobami w Osieku i 315 w Skowronach. Apel 
kieruję  do opiekunów grobów o wnoszenie  opłat   rocznych ok.  25 zł  za miejsce 
grzebalne; będziemy występować i informować o potrzebie przedłużenia na kolejne 
20 lat miejsc na cmentarzach, będziemy występować o zmiany cennika na cmentarze 
do Rady Gminy. Nie ma możliwości abyśmy dokładali do cmentarzy ( 6 tys. zł do 
cmentarza w  Osieku i  4 tys. zł do cmentarza w Skowronach dołożyliśmy).

Przewodnicząca E.K Jankowiak przekazała informację, że w trakcie obrad dostała 
wniosek z sekretariatu – chodzi o pismo Pana Sadowskiego z Dobrego. Na kolejnej 
sesji Radni zostaną poinformowani o  sprawie.



Ad pkt 13   
Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji.
Protokół z obrad XXXII sesji został wyłożony na stołach. Do protokołu Radni nie 
wnieśli uwag. Protokół z obrad XXXII sesji został przyjęty jednogłośnie 13 głosami 
za.
Ad pkt 14    
Zakończenie obrad.
Wobec wyczerpania porządku obrad przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady 
XXXII sesji.
Sesja została zakończona o godz. 12.10.

Przewodnicząca Rady Gminy 
          Ela Krystyna Jankowiak

Protokółowała 
Danuta Anna Janczuk 
Sekretarz Gminy


